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فرمانده حفاظت سپاه پاسداران:

هر خشتی که در سپاه حضرت سیدالشهداء(ع) گذاشته شد، حاصل سعی و تلاش جمعی
بود / ۸۰ ماه خدمت برای بنده یک منبع خیر بود

فرمانده حفاظت سپاه پاسداران گفت: ۸۰ ماه قبل، پس از راهاندازی سپاه امام حسن مجتبی(ع) در البرز، مقرر شد تا سپاه 
حضرت سیدالشهداء (ع) استان تهران در منطقه ری تاسیس شود و هر روز از این ۸۰ ماه برای بنده یک منبع خیر بوده است.  

استان تهران؛ سردار علی نصیری فرمانده پیشین سپاه حضرت سیدالشهداء علیهالسلام به گزارش پایگاه اطلاعرسانی سپاه
 حضرت سیدالشهداء (ع) استان تهران و فرمانده حفاظت سپاه پاسداران در مراسم تکریم و معارفه فرماندهان سپاه حضرت

سید الشهداء (ع) استان تهران با اشاره به ۸۰ ماه حضور در سپاه حضرت سیدالشهدا(ع)  اظهار کرد: ۸۰ ماه قبل، پس از
راهاندازی سپاه امام حسن مجتبی(ع) در البرز، مقرر شد تا سپاه حضرت سیدالشهدا(ع) استان تهران در منطقه ری تاسیس

شود و  هر روز از این ۸۰ ماه برای بنده یک منبع خیر بوده است.

نصیری افزود: در اوایل نیروی انسانی و زیرساخت مناسبی وجود نداشت و ما باید زیرساخت را شکل میدادیم و جوابگوی
ماموریتها نیز باشیم و همچنینی میبایست هم ساماندهی و هم جذب نیرو را انجام میدادیم.

وی تصریح کرد: ۱۱ ناحیه از البرز به تهران وصل شده بود که ۴ ناحیه هم در این مدت ایجاد شد؛ ناحیه دانشجویی میبایست
فعالیت خود را آغاز میکرد که شاید با این بضاعت نیرو کار برای ما مشکل میشد اما وجود همکاران خوب و شایسته بود که

با امدادشان به بهبود روند کار کمک کردند.

فرمانده حفاظت سپاه گفت: امروزه هم از نظر  نیرو و هم ساختار وضعیت خوبی داریم، همچنین گردانهای لشکرهای
عملیاتی در عملیاتهای مختلف سپاه حضور چشمگیری دارند، امروزه ما ۱۵ ناحیه مقاومت را در سطح شهرستانهای استان

تهران داریم که فعالیتها و ماموریتهایشان را انجام میدهند.

نصیری عنوان کرد: آن چه که قطعا وجود داشت، بضاعتهای لازم در حوزه اردوگاههای استانی بود، امروزه اردوگاه سپاه
تاسیس و راهاندازی شده و تمام این فعالیتها حاصل تلاش جهادی همکاران است؛ این اقدامات در زمانی رخ داد که از نظر

اعتباری در وضعیت خوبی قرار نداشتیم.
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وی ادامه داد: در حوزه زیرساختهای بسیج بیش از یکصد سوله در دستور کار قرار گرفت، سپاه جوان بود و باید به این مورد
توجه میکرد در حالی که امروز از فرماندهان جوان بهره میبریم که هرکدام ماموریتهای مختلفی را انجام میدهند.

فرمانده سابق سپاه سید الشهدای(ع) استان تهران یادآور شد: اینجا هر خشتی که گذاشته شد حاصل سعی و تلاش جمعی بوده
است.

نصیری خاطرنشان کرد: امروز که میخواهم این مجموعه را واگذار کنم، احساس میکنم که خیلی کمکاری کردهام، این
مجموعه باید به مسیر ترسیم شدهاش ادامه دهد چرا که نیاز استان این است که افراد، تلاششان را بیشتر کنند؛ ما امروز حتی

به محرومیتزدایی هم ورود کردهایم و اقدامات سپاه حضرت سیدالشهداء علیهالسلام در مناطق زلزلهزده غرب کشور که
هنوز هم ادامه دارد، مهر تاییدی بر این ادعاست.
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